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Siden blev ikke fundet.
Det ser ikke ud til at der blev fundet noget på den placering.
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  Runde 1 er allered udsolgt og det går rygter om a [image: Runde 1 er allered udsolgt og det går rygter om at, der allerede er reserveret to pladser til Runde 2 d 2/5.  Skal du være med til at skrive verdenshistorie, så skynd dig at skrive til Jakob (JRO) med dit og din makkers navn!]
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  Blue session: 2.g'erne rapporterer fra deres studi [image: Blue session: 2.g'erne rapporterer fra deres studietur til Malaga. #dbg #vestfyns]
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  Das Wunder von Bern blev opført af vores 1gtysk-e    [image: Das Wunder von Bern blev opført af vores 1gtysk-elever 🇩🇪. Vi indspillede nogle scener fra filmen og gav en lille forestilling her på klassen. Det var lidt grænseoverskridende, men også meget læring🇩🇪. Tysk rocks!]
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  Kom til informationsmøde på skolen, der indenfor    [image: Kom til informationsmøde på skolen, der indenfor en kort årrække vandt DM i Erhvervscase, DM i Statistik og havde landets højeste karaktersnit.  Vi holder informationsmøde om dine uddannelsesmuligheder på Det Blå Gymnasium på tirsdag d. 16/1 kl 19.00.  Der vil være mulighed for at stille spørgsmål til både ledelse, ansatte og elever - og for at få en kop kaffe og en forfriskning.  Ses vi?  https://www.facebook.com/events/1053906689250827]



[image: Kom til informationsmøde på skolen, der indenfor en kort årrække vandt DM i Erhvervscase, DM i Statistik og havde landets højeste karaktersnit.  Vi holder informationsmøde om dine uddannelsesmuligheder på Det Blå Gymnasium på tirsdag d. 16/1 kl 19.00.  Der vil være mulighed for at stille spørgsmål til både ledelse, ansatte og elever - og for at få en kop kaffe og en forfriskning.  Ses vi?  https://www.facebook.com/events/1053906689250827]


 

  Tak for besøget Mads (og Ulla).  Da Malene, Loui    [image: Tak for besøget Mads (og Ulla).  Da Malene, Louise og Kristine vandt DM i Erhvervscase i efteråret, hvor Louis Nielsen var casevirksomhed, vandt de også et besøg fra Louis Nielsen.  Mads fortalte om baggrunden for Louis Nielsen, hvordan de arbejder med markedsføring og om deres status som Danmarks Bedste Arbejdsplads.  Tak igen for at I tog turen her ned. I er altid velkomne igen.]
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  👩🎓👨🎓Den 14. og 15. december var     [image: 👩🎓👨🎓Den 14. og 15. december var Amalia (1gTvø), Signe (1gSvø) og jeg (Christian 1gTvø) på Akademi for Businesstalenter (ABT). ABT er et forløb som strækker sig over 3 år og er for de ambitiøse og målrettede hhx-elever. Vi er 7 HHX-gymnasier fra region syd som deltager, hvor vi alle skal være vært for de andre gymnasier. Den første gang var vi i Tønder hvor vi fik et indblik på Ecco, deres hverdag og historie.  Den 14. december ankom vi i Bredebro, hvor vi fik et kursus i LinkedIn og hvorfor det er smart i fremtiden at have et godt netværk. Derefter gik vi ovenpå, hvor der lå et museum, for at se Ecco’s historie og hvordan de laver deres sko, hvilket var meget spændende fordi det hele var interaktivt. Efter det fik vi en rundvisning i en af Eccos mange butikker. Vi så hele deres lager og hvordan de håndterer deres online salg. Sidst på dagen gik vi en tur rundt i Tønder og så deres flotte julelys.  Dagen efter, den 15. december gik turen til Eccos innovationscenter. Her blev vi rigtigt kursister. Vi startede med at få et oplæg fra Jesper Sørensen som er executive assistant hos Ecco. Han forklarede os hvordan Ecco opererer både i Danmark men også i verden. han gav os et meget professionelt look på den mere finansielle side af Ecco. Efter hans oplæg skulle vi arbejde i grupper, en person fra hver skole og her må jeg rose den engagement og indsats fra elevernes side, alle bød ind og var aktive i snakken.  Efter en lækker frokost fik vi et oplæg fra Andreas Ravnholt som arbejder med den creative side af Ecco, han er en af dem der opfinder nye sko. Han gav os mere et indblik i hvordan Ecco kommer op med deres sko og hvor lang sådan en proces er.  Til sidst sluttede vi af med et oplæg fra Eccos next generation. Det er et 2 årige program hvor man uddanner sig under Ecco. Vi hørte omkring uddannelsen og hvad man kunne forvente.  Et helt fantastisk døgn med meget lærerige viden. Ikke andet en ros herfra.  Christian Ledet Hansen (1gTvø)]



[image: 👩🎓👨🎓Den 14. og 15. december var Amalia (1gTvø), Signe (1gSvø) og jeg (Christian 1gTvø) på Akademi for Businesstalenter (ABT). ABT er et forløb som strækker sig over 3 år og er for de ambitiøse og målrettede hhx-elever. Vi er 7 HHX-gymnasier fra region syd som deltager, hvor vi alle skal være vært for de andre gymnasier. Den første gang var vi i Tønder hvor vi fik et indblik på Ecco, deres hverdag og historie.  Den 14. december ankom vi i Bredebro, hvor vi fik et kursus i LinkedIn og hvorfor det er smart i fremtiden at have et godt netværk. Derefter gik vi ovenpå, hvor der lå et museum, for at se Ecco’s historie og hvordan de laver deres sko, hvilket var meget spændende fordi det hele var interaktivt. Efter det fik vi en rundvisning i en af Eccos mange butikker. Vi så hele deres lager og hvordan de håndterer deres online salg. Sidst på dagen gik vi en tur rundt i Tønder og så deres flotte julelys.  Dagen efter, den 15. december gik turen til Eccos innovationscenter. Her blev vi rigtigt kursister. Vi startede med at få et oplæg fra Jesper Sørensen som er executive assistant hos Ecco. Han forklarede os hvordan Ecco opererer både i Danmark men også i verden. han gav os et meget professionelt look på den mere finansielle side af Ecco. Efter hans oplæg skulle vi arbejde i grupper, en person fra hver skole og her må jeg rose den engagement og indsats fra elevernes side, alle bød ind og var aktive i snakken.  Efter en lækker frokost fik vi et oplæg fra Andreas Ravnholt som arbejder med den creative side af Ecco, han er en af dem der opfinder nye sko. Han gav os mere et indblik i hvordan Ecco kommer op med deres sko og hvor lang sådan en proces er.  Til sidst sluttede vi af med et oplæg fra Eccos next generation. Det er et 2 årige program hvor man uddanner sig under Ecco. Vi hørte omkring uddannelsen og hvad man kunne forvente.  Et helt fantastisk døgn med meget lærerige viden. Ikke andet en ros herfra.  Christian Ledet Hansen (1gTvø)]


 

  Vi har julebanko hertil sidste dag inden juleferie [image: Vi har julebanko hertil sidste dag inden juleferien. God jul! #dbg #vestfyns]
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Adresse:


Langbygårdsvej 6,
5620 Glamsbjerg
CVR nr.: 10422485
EAN nr.: 5798000553705


Åbningstider:


Man – torsdag: kl 7.30 – 15:00,
Fredag: kl. 7.30 – 14.30


RING PÅ 64 71 16 22


SEND EN E-MAIL TIL
Vestfyns@vestfyns.dk


Send med sikker post
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Studie- og ordensregler
Overblik? (Sitemap)


Dokumenter:


Stillingsopslag: Direktør
Lokal undervisningsplan (LUP)
Antimobbestrategi
Fastholdelsesstrategi
Vedtægter
Nøgletal
Deltagerbetaling
Ferieplan
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